
 
 

 

 25.1.2024ישיבת וועד מנהל ל ופרוטוק
 התאחדות הספורט המוטורי בישראל  

 

 .   ZOOMבאמצעות   25.1.2024: הישיבה התקיימה ביום ישיבהתאריך ה

 :  משתתפים

 חברי הוועד:  

 יו"ר    –ירון דור  .1

 נציג עמותת מוטוקרוס   –חבר וועד  –אוהד תמיר  .2

 נציג עמותת סופרמוטו   –חבר וועד   –דודו מחרוק  .3

 נציג ענף האנדורו    –חבר וועד   -גיא בר   .4

 

 מוזמנים: 

 מנכ"ל ההתאחדות –ניב צורי 

 ורד דשא  

  על סדר היום:

 8.1.2024  פרוטוקול ישיבת וועד מיום אישור  .1

   2024תקציב +  2024תכנית עבודה   .2

 בחירות למוסדות ההתאחדות .3

   2024וועדת תמיכות  .4

 היערכות לבחירות   .5

 
 מהלך הישיבה  

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  .1

 הפרוטוקול מאושר  

   2024+ תקציב  2024תכנית עבודה  .2

. כרגע אין לנו וודאות תקציבית משום שהצפי  2024ניב ואני על התקציב ותכנית העבודה לשנת    –ישבנו    –אוהד  

ההתאחדויות יצוץ המתוכנן. אם 2התקציב החדש נעשה בהתחשב בק  –אוהד  הוא לקיצוץ דרמטי של התקציב.  

ישתנו דברים ונקבל תקציב נוסף במהלך השנה אפשר יהיה לעדכן את התקציב ולהוסיף פעילויות. התקציב הנוכחי  

מבוסס על הנחות עבודה ועל פי  המידע שנמסר לנו ממשרד הספורט והרשות לנהיגה ספורטיבית והוא בגובה של  

 ההתאחדויות של המכוניות והאופנועים .    2ון ₪ ל מילי 5

בענפים אחרים( וזאת   8%בתקציב שלנו )לעומת    50%קיבלנו הודעה ממשרד הספורט על קיצוץ צפוי של    –ירון  

תקציבים נוספים לצרכי המלחמה.  פנינו בנושא  לאור המלחמה וע"מ לאפשר הגדלה של תקציב הביטחון והזרמת  

ש תשובה  וקיבלנו  הספורט  המשרד  למשרד  לדעת  לא  גם  הוא  המוטורי  לספורט  שנקבע  הקיצוץ  היקף 

המשרד בהובלת  ושהקיצוץ נעשה מבלי לקחת בחשבון את השלכות ההחלטה.   ביחס ליתר הענפיםפרופורציונאלי 

אבל כרגע זה   השר, המנכ"ל, ודימה פועלים למציאת מקורות משאבים נוספים על מנת למזער את עומק הקיצוץ.

 המצב . 



 
 

 

בקשנו להגיע לפגישה הם המנכ"ל וראש מנהל הספורט ואנחנו ממתינים לקבלת זימון. בשל התקציב המקוצץ  

 אנחנו נדרשים גם להוריד בפעילות וגם להוריד בהוצאות .

   ואת יתר סעיפי ההוצאות וההכנסות.  של הענפים השונים פעילותתקציב המוצע לפי  את ה רסוק –ניב 

 מתקיים דיון על סעיפי התקציב השונים. 

 מיליון ₪, תקציב מאוזן מבחינת הוצאות והכנסות.   5של מצביעים על התקציב לאחר דיון : 

 :מצביעים

 מאשר  –אוהד       

 מאשר  –דודו       

 מאשר.   –ירון       

 מאושר   2024: התקציב לשנת  החלטה     

 

  -לאור הקיצוץ המשמעותי שאנחנו נאלצים לעשות במרבית סעיפי הפעילות, קוצץ גם תקציב האקדמיה מ  –ירון  

.  לאור זאת אני מבקש לקיים דיון מחודש בנושא תקציב האקדמיה  2024בשנת    155,000  -ל  ₪2023 בשנת    365,000

 בפורום של : ירון + ניב + אוהד + רז.   2024לשנת 

 

 עדכון  –להתאחדות  בחירות למוסדות  .3

. אנחנו נדרשים להוציא את ההודעה על הבחירות וכן את הקולות הקוראים  2.4.24  -הבחירות מתוכננות ל     –ורד  

 . וועדת הבחירות שוקדת על הכנת המסמכים כך שיצאו במועד.   1.2.24כבר בשבוע הבא ועד  

 

   2024  -ו 2023ספורטאים תמיכות  .4

צריך לדון באופן בו יש לנהל את נושא התמיכות. עולות פה בעיות משפטיות לגבי העמידה בקריטריונים    –ורד  

לקבלת תמיכה כתנאי סף וגם חובות הספורטאי לדווח ובצורה מפורטת להתאחדות וכן להגיש מסמכים כתנאי  

האולימפ  והוועד  הספורט  משרד  של  המדיניות  הם  מהדברים  חלק  הוצאות.  החזר  תמיכה  לקבלת  כספי  י. 

, תנאי בסיסי שחל עוד לפני שבוחנים  שההתאחדות מקבלת מהגופים האלה כפופים לנהלים שלהם. זה דבר בסיסי

 נוהל שלנו.   את העמידה  ב 

עולות שאלות  נוספות בהקשר לזכאות ; של כפל תמיכות ; של גובה התמיכה המכסימלי לספורטאי   – מעבר לכך 

 ועוד.  

 –ועד לכך יחולק. כמו כל סעיף אחר בתקציב, כאשר יש חסר ביצועי  אין חובה שכל סכום התקציב שמי  –בנוסף  

 התקציב לא ינוצל במלואו ויכול להישאר עודף תקציבי.  

 ישיבה נוספת בנושא בנוכחות ורד  מבקש לקבוע    – ירון 

 

 : ורד דשא  רשמה 

_____________________ 

 ירון דור 

 יו"ר העמותה 

 

 


